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Tordas Község
Polgármestere

Meghivó

Értesitemm hogy képviselőtestüéetünk1992.február l4-én
du 13.00 órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:
1./ 1991.évi költségvetés és terv zárása.

Előadó: Márki Ferenc jegyző

2./ 1992.évi pénzügyi terv és költségvetés
tervezete.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

3./ Bejelentések, javaslatok

melynek tárgyalás ához meghivom.

Kérem a testületi ülésem való feltétlen megjelenését.

T o r d a s,m992.február 7.

'~J-JFarkas J s~--,

polgármester
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2./ Farkas János
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7.1 Varga I~árolyné

8.1 Vasvári Pál

9.1 Zémann Géza
10.1 I'..1:1rki Ferenc j eeyző

r: echivottak:

• •

••

••••••

••

•

• • • • • • • • • • • •· / .
C I ......t'~A A I"• •L;;.- .- ;{-".-;~••••

• • • • • • • • • • • • •
• • • •• •••••
• • • • • • • • • • •

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •
• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •
• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •
• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •



J e g y z Ő k Ö n y v

Készült: Tordas község Képviselőtestületének1992.február
l4-én megtartott ülés éről.

Az ülés helye: Községháza

rreae~ yannak: Báhidszki Balázs,Farkas János, Halenár Károly,
Kunsági László, Májer Jenőné, Szemerei János,Varga
Károlyné, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző

Tóth Zoltánné gazd.előadó

Igazoltan távol: Vasvári Pál képviselő

Farkas János polgármester üdvözölte a megjelenteket. Megállapi
totta, hogy az ülés határozatképes,javaslatot tett a napirendi
pontokra:
N a p i r e n d :

1./ 1991.évi költségvetés és terv zárása.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

2./ 1992.évi pénzügyi terv és költségvetés
tervezete.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

3./ Bejelentések,javaslatok

1./ Napirend tárgyalása

l.t./ 1991.évi pénzügyi terv és költségvetési zárás

Az irásos anyag és rendelettervezet mellékelve

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag megalkott
az 1991.évi pénzügyi gazdálkodásról szóló, a zárát magába fog-

laló ~~~~~~~~éé~~~~~=~~~=~~~g~~~~~~~

l.b./ 1992.évi pénzügyi terv és költségvetés tervezete

Az irásos anyag megllékelve

Márki Ferenc jegyző szóbeli kiegészitésként ismertette abtestü
lettel, hogy az előző ülésen 5/1992./1.31./ sz.határozatban
foglaltak a tervezetbe beépitésre kerültek.
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A továbbiakban a képviselőtestületbrészleteiben tárgyalta
az ellátandó feladadatokat,szakfeladatonként.

Hozzászólások:

Báhidszki Balázs - ut jainkat aszfaltszőnyeggel kellene fel
újitani, mert a kisebb javitások,kátyuzások nem sokat érnek.
Zémann Géza - egyet ért a javaslattal, de a kátyuzásol~at el
kell végeztetni,csak nagyobb odafigyeléssel.
Farkas János - nincs szükség kátyuzásra.
Varga Károlyné - a könyvtár könyvbeszerzési keretét emelni
kellene, mert ma már egy könyv igen drága. Javasol 20.000 Ft
emelést.
Báhidszki Balázs - tul magas könyvbeszerzési keret sem jó,mert
a könyveket tárolni is kell.
Kunsági László - a sportegyesület támogatását javasolja 100.00

Ft-al megemelni. Az egyesület ez évben már a tsz.től sem kap
ja meg az eddigi támogatást, igy az egyesület léte forog ferHl.
Farkas János - elég a betervezett összeg.
A müvelődési házhoz ~ervezett ö.szeg mögött tartalom nincs.
Jelenkezett a müvelődési ház igazgatására egy tárnoki vállal
kozó, aki eddig a baracskai müv.házat üzemeltette. Pezsgő kul
tutális életét igért.
Báhililszki Balázs - minek kell itt zenészeket fizetni ?
Farkas János elmondja, bogy az ÁFÉSZ vezetőivel való tárgyalás
eredményeképpen lehetőség nyilt arra, hogy ez évben elkészül
jön az ÁFÉSZ tulajdonban lévő müv.ház,étterem tetőszerkezeté

nek teljes felujitása, sőt ha marad pénz,külső falazatának
felujitása. A részletes feladatok egyeztetése során előzetesen

vállaltuk, hogy fenti feladatokhoz 5000000 Ft-ig az önkormány
zat hozzájárul. Javasolja ezen összeg költségvetésben való biz·
tositását.
Ismertette a továbbiakban a református és evangélikus egyház
kérelmét,amelyben a nyári egyházi táboroztatásokhoz kérnek
anyagi hozzá!j:árulást o E feladatukhoz ankormányzatunk az elmúlt
évben is hozzájáruIt. Javasolja a lélekszámnak megfelelő tá
mogatás megállapitását: Református egyház 7. ooo EIt ,Evangélkus
egyház 13.000 Ft.
Májer Jenőné - a katolikus egyház ilyen jellegü feladatait is
javasolja támogatni,legalább 3.000 Ft-al.



3
Ar

/

Több hozzászólás,jabaslat nem volt a képviselőtestület az
1992.évi költségvetés végleges összeállitása érdekében egyhan
gulag az alábbi határozatot hozta:

6/1992./11.14./ sz.határozat

Tordas község Képviselőtestülete1992.évi
pénzügyi tervébe szükségesnek látja beépite
ni,betervezni:
- könyvtár konyvbeszerzési keretének emelése:

20.000 Et
- sportegyesület támogatásának emelése 100.00

Ft,
- müvelődési ház,étterem tetőszerkezet átépi

tésére ÁFÉSZ részére átadott pénzeszközként
500.000 Ft,

- egyházak táborozási támogatása: 23.000 Ft
/ ev.egyház:13.000 Ft,ref.egy.ház:7.000 Ft,
R.kat.egyház: 3.000 Ft/

Felelős: polgármester

2./ Bejelentések,javaslatok

Farkas János polgármester emlékeztette a képviselőket arra,
hogy a vizmüvek átalakulása tárgyában felkértük Szemerei Já
nos képviselőt szakvélemény beszerzésére. Kéri Sze~erei kép
viselőt tájékoztasson bennünket a hallottakról,tapasztaltakról
Szemerei János - elmondja, hogya vizmü átalakulása miatt, a
rendelkezésre álló tervrajzok és adatok alapján szakvéleményt
kért barátjától, aki a Komárommegyei Vizmüvek szakembere.
Ő az anyagokból megállapitotta, hogy hosszú távon akkor sza
bad teljesen önállóan az üzemeltetést vállalnunk, ha jó vizadó
rétegben állnak a kutak. A mi vizünk viszont elég vasás és
az eredmények vizsgálata arra mutatott, hogy ez a vasasság fo
kozódik. Ez viszont vastalanitó berendezés é~itését teszi
szükségesség. A kistérségi üzemeltetést javasolja, ha erre
van lehetőség, ha nincs, akkor az RT-t.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület az előző ólésen el
hangzottak, és a most elhangzott vélemény figyelembevételével
egyhangulag az alábbi határozatot hozta:
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7/1992./11.14./ sz.határozat

Tordas község Képviselőtestülete a Tordas
Gyúró-Kajászó önkormányzatai területén mü
ködő közös vizmüvet közös tulajdonban kéri.

Az átvételre kerülő közmüvagyon hasznositási
formájában az RT-t tartja jónak,ahhoz csat
lako3ik.
Egyben nyilatkozik, hogy az Rt megalakulásá
ig az átadott vagyonrészt kezelésre,üzemel
tetésre továbbra is az önkormányzatok közös
tulajdonát müködtető vállalatra bizza.

Báhidszki Balázs - a tsz. törvény előirja az egyeztető bizottsá,
fórum megalakitását. Ez mikor türténik meg?
Mikor bizza meg a testület a közterületi munkást ?
l\'1ikor tüzzük napirendre a Faj takiérleti Állomás által leke
ritett önkormányzati út sorsát?

Farkas János polgármester ~álaszában elmondja, hogy a tsz.
átalakulása,földek árverzése stb miatt létrehmzandó egyeztető

fórumot a -t-sz. bejelentésétől számitott 15 napon belül kell
éltre hivni. E bejelentését a tsz. irásban még nem tette meg.
A községi munkás megbizása,e feladatra való személy kiválasztá·
sa a követ~ező ülések valamelyikén ~örténhet, csakúgy,mint a
Fajtakisérleti Állomás területét átszelő önkormányzati út sor
sának Vizsgálata. Jelenleg a pénzügyi zárás és költségvetés
létrehozása, a helyi adózási feladatok beinditása jelent sür
gős és elsődleges feladatot.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezett
nek nyilvánitotta.

~.
Márki Ferenc
jegyző
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:B'arkas

polgármester


